
Zápis z jednání představenstva ze dne 30. 12. 2020 

Přítomní členové  

● Adam Mitrenga (předseda)  
● Ivana Šetmaňuková (místopředsedkyně) 
● Lukáš Střelka (zástupce SIN) 
● Martin Květoň 
● Jakub Burdych  

 

Hosté  

Pavel Valach 

Program schůze 30. 12. 2020 

1. Schválení programu schůze 
 

2. Vrácení členských příspěvků i po původním datu pro žádosti pro navrácení 

3. Předání funkcí a působení v klubu 

4. Různé 
a. domluvení termínu příští schůze 

Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena 18:40 předsedou Adamem Mitrengou. 
 

1. Schválení programu schůze 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do 
konference představenstva 30. 12. 2020 14:46. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Vrácení členských příspěvků i po původním datu  pro 
žádosti pro navrácení 
Po datu, kdy skončila možnost navrácení členských příspěvků kvůli uzavření vysokých 
škol v rámci koronavirových opatření představenstvo jedná o tom, zda-li budeme tak 
hodní a na žádosti zaslané e-mailem budeme nadále reagovat a uhrazené peníze za 
členství vracet. Návrhy jsou prodloužit možnost navrácení do konce ledna nebo do 
konce zkouškového období nebo k dnešnímu datu. Právě Pavel Valach přečetl jména asi 
5ti lidí, které e-mailem o vrácení zažádali k dnešnímu datu. Předseda Adam Mitrenga 



souhlasí s návrhem Jakuba Burdycha a ostatní se k němu přiklání. Toto datum 
zobecníme pro všechny fakulty tedy do 14.2., ale jistou podmínkou. Nakonec jsme 
dospěli k tomu, že možnosti a času k zažádání o vrácení bylo dostatek, tak se 
představenstvo usneslo na usnesení viz níže.  
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje vrácení členských příspěvků 
členům, již zažádali skrz e-mail k dnešnímu datu 30.12.2020 o dodatečném vrácení 
členského příspěvku. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Předání funkcí a působení v klubu 
Ivana Šetmaňuková a Martin Květoň se momentálně odstěhovali ze Sinkuleho koleje, ale 
zároveň nadále chtějí působit ve funkcích správkyně sauny a fitness sekce. Funkce 
účetní klubu po domluvě předává členovy představenstva Lukášovi Střelkovi, který by 
od února plnohodnotně fungoval. Zajde si do Fio banky a založí si profil. Do dalších 
voleb už Ivka s Marťasem kandidovat neplánují. Klíčky budou zůstávat u Adama 
Mitrengy.  
 

4. Různé 
Vedoucí koleje paní Bedrníková bude odcházet z funkce a jako klub jsme se shodli, že                             
bychom jí rádi obdarovali dárkovým košem složený z dobrot a PR předmětů. 
 
Klub Sincoolka bude muset zaplatit odvody SU.  
 
Termín další schůze bude upřesněn později dle sletu událostí. 
 
Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 19:13.  
 
 
Zapsala Ivana Šetmaňuková 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 22. 2.  2021. 


